
JAK TO BYŁO, A JAK JEST…       

 

A chodzi o kwestię zachowania dziewcząt i kobiet. Czy to, co kiedyś było 

uznawane za „to nie przystoi” lub „jest zbyt frywolne” nadal jest aktualne?  

Czy dzisiaj dziewczyna, kobieta, mogą pozwolić sobie na większą swobodę ?  

W jakim zakresie? Jak dzisiaj oceniamy różne zachowania? 

Do refleksji skłania nas wpis na blogu  www.secundum.pl . Zachęcam do 

przeczytania. Autor zamieścił w nim zasady zachowania, jakimi powinny 

kierować się kobiety i dziewczęta, które oczekują od innych, zwłaszcza od 

mężczyzn i chłopców, szacunku, które chcą być postrzegane jako osoby 

kulturalne, posiadające tzw. klasę.  

Oto link do wpisu: 

http://secundum.pl/kobieta-wyzwolona-i-kobieta-z-klasa-co-wynika-z-

dawnych-porad/  
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